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Actualitat

Ajuntament i empresaris s'uneixen per demanar millors
infraestructures per a Castellar

Dilluns 10 de desembre de 2007
L'Ajuntament de Castellar del Vallès i els principals sectors econòmics de la
comarca han expressat aquest matí la voluntat de treballar plegats per aconseguir
millors infraestructures pel municipi. Fa unes setmanes, l'Associació d'Empresaris
de Castellar del Vallès (ASEMCA) va posicionar-se a favor de qualsevol acció que
suposi avançar per aconseguir una millora de les infraestructures de comunicació en
el territori i, especialment, de la necessitat de perllongar la línia de Ferrocarrils de la
Generalitat des de Sabadell fins a Castellar. A les demandes d'ASEMCA, que
compten amb el suport de l'Ajuntament de la vila, s'hi han adherit la Cambra Oficial
de Comerç i Indústria de Sabadell, la Delegació de PIMEC del Vallès Occidental,
l'Associació de Comerciants de Castellar (ACC), el Consell Intersectorial
d'Empresaris de Sabadell i Comarca (CIESC) i la Confederació Empresarial
Comarcal de Terrassa (CECOT). L'alcalde de Castellar del Vallès, Ignasi Giménez,
ha explicat que aquesta unió entre l'administració pública i els sectors econòmics
respon "a la voluntat de treballar conjuntament per garantir l'arribada dels
Ferrocarrils de la Generalitat a Castellar, però també per garantir una millora
de les infraestructures viàries, no només pel que fa al desdoblament de la B-124
sinó també en relació a la connexió futura amb la Ronda Nord amb la màxima
celeritat possible". Per la seva banda, el president d'ASEMCA, Eloi Tarrés, ha
manifestat que la unió entre les diferents patronals ha estat possible "perquè
existeix una manca real de mobilitat al municipi; un municipi que actualment
té un teixit empresarial que supera les sis mil persones". Tarrés ha incidit en el
fet que "hem de mostrar fermesa pel que fa a la necessitat que el tren arribi a
Castellar al més aviat possible", i ha emplaçat els polítics i els tècnics a continuar
treballant. L'Ajuntament de Castellar ha intensificat els últims mesos l'aposta per les
millores relatives a les infraestructures de comunicació, realitzant diferents gestions
al voltant d'aquest tema. El passat mes de setembre es van presentar un total de 17
al·legacions a l'estudi informatiu i d'impacte ambiental del desdoblament de la B-
124 entre els punts quilomètrics 3,3 i 6,5 elaborat per la Generalitat de Catalunya,
ha demanat amb insistència el perllongament dels Ferrocarrils de la Generalitat fins
a Castellar i també ha sol·licitat diverses demandes de millores en el transport
públic. A més, l'Ajuntament ha buscat l'acostament a tots els agents econòmics i
socials, i diverses vies de col·laboració en la lluita per aconseguir millores. Entre
aquestes col·laboracions es troba el treball conjunt amb les empreses del municipi,
la declaració conjunta amb l'Ajuntament de Sabadell signada pels dos alcaldes el
passat 23 de novembre i la propera creació d'una taula de mobilitat que té per
objectiu abordar temes de mobilitat tant externa com interna del municipi. L'acte
que ha tingut lloc aquest matí ha comptat amb la presència, a més de l'alcalde de
Castellar i del president d'ASEMCA, del regidor de Comerç i Indústria, Óscar
Lomas, de Ramon Alberich, Gabriel Torras i Jordi Font per part del CIESC, de
David Garrofer, president de la CECOT, d'Eduard Borràs com a representant de la
Comissió d'Urbanisme, Transports i Comunicacions de la Cambra de Comerç de
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Sabadell, i de Martí Puig i Carles Gironès, president i vicepresident de PIMEC
Vallès Occidental.
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